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Protokół nr XXV/2012 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  30 sierpnia 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 15 radnych.  

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski  Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk  Skarbnik  Gminy 

3. Jakub Piekarczyk                   Kierownik Referatu Rolnictwa 

4. Józef Bartkowiak                   Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego 

5. Roman Sikora   Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu Krośnieńskiego 

6. Ireneusz Solecki   Kierownik Referatu UG 

7. Aldona Robowska   Kierownik OPS 

8. Joanna Nesterowicz   Inspektor UG 

9. Alina Marciniak  Księgowa SP ZOZ w Stargardzie Gub. 

10. Jadwiga Kobierecka   Koord. ds. Profil. i Rozwiązywania Problemów Alkoh. 

11. Lech Kobierecki  Prezes Stowarzyszenia  

12. Emil Czarnecki 

13. Jerzy Ryks   BEWA 

14. Tomasz Witkowski  BEWA 

15. Henryk Gawron   Sołtys 

16. Waldemar Olech   Sołtys 

17. Teresa Stadnik  Sołtys 

18. Aniela Nesterowicz    Sołtys 

19. ElŜbieta Patek   Sołtys 

20. Tadeusz Solecki  Sołtys 

21. Urszula Peron   Sołtys 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 15 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył obrady XXV Sesję Rady Gminy. 

Stwierdzając obecność wszystkich 15 Radnych. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do 

podejmowania wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. W dalszej kolejności Przewodniczący 

Rady Gminy przywitał Radnych, Wójta, zaproszonych gości w tym Radnego  Sejmiku 

Województwa Lubuskiego Pana Józefa Bartkowiaka, Zastępcę Przewodniczącego Rady 

Powiatu Pana Romana Sikorę, pracowników Urzędu Gminy, Sołtysów oraz przedstawicieli 

lokalnej prasy i reprezentantów firmy BWA. Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana. Następnie przedstawił porządek obrad oraz złoŜył wniosek formalny  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały dotyczącego zwolnienia ze zbycia w 

drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości zabudowanej połoŜonej w obrębie 

miejscowości Grabice Gmina Gubin na działce nr 52/6 o powierzchni 0,0395 ha oraz  

w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy dla Stowarzyszenia Gminne Centrum 

Trzeźwości Gminy Gubin w Grabicach. Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący RG 

zadał pytanie czy są inne wnioski formalne dotyczące przebiegu Sesji. Radny Ryszard Eret 

zgłosił wniosek formalny o przeniesienie punktu 12 porządku obrad pod nazwą „Rozpatrzenie 

skargi na działalność Wójta Gminy Gubin” na następną Sesję. Przewodniczący poddał 

wniosek pod głosowanie. Punkt został wykreślony z porządku obrad przy 14 głosach 

oddanych za wykreśleniem i jednym głosie wstrzymującym się.   

 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski udzielił odpowiedzi na interpelację złoŜone na  

poprzedniej XXIV Sesji Rady Gminy. 

Na poprzedniej Sesji Rady Gminy interpelację złoŜył radny Edward Szafrański, która 

dotyczyła przebudowy i poprawy oznakowania na drodze wojewódzkiej w miejscowości 

Wałowice. W odpowiedzi Zarząd Dróg Wojewódzkich poinformował, Ŝe nie ma moŜliwości 

zastosowania innego sposobu oznakowania drogi niŜ obecnie. W odniesieniu do zapytania  

o moŜliwość przebudowy tego odcinka drogi stwierdzono, Ŝe nie ma w chwili obecnej takiej 

moŜliwości ze względu na brak odpowiednich środków finansowych. Jednocześnie w piśmie 

stwierdzono, Ŝe ze względu na stosunkowo małe natęŜenie ruchu droga nie kwalifikuje się do 

przebudowy jako droga priorytetowa. 

Kolejna interpelacja jaka została złoŜona na poprzedniej Sesji przez Radnego Daniela 
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Zołoteńkę dotyczyła miejscowości Kozów gdzie część wsi  nie posiada sieci wodociągowej. 

Odpowiadając na interpelację Wójt stwierdził, Ŝe obecnie jesteśmy na etapie przygotowania 

dokumentacji niezbędnej do wykonania tego zadania i ewentualne rozwiązanie tego problemu 

będzie moŜliwe dopiero w przyszłym roku. 

Na ostatniej Sesji Radny Zbigniew Zygadło zwrócił się z wnioskiem o przejęcie na własność 

Gminy od Skarbu Państwa starego parku połoŜonego w miejscowości BieŜyce, który miałby 

zostać przeznaczony na cele rekreacyjne. W celu załatwienia sprawy wystąpiliśmy  

z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie tego terenu. 

Pan Sołtys Wiesław Hajnas z miejscowości Pole złoŜył wniosek o remont przystanku 

autobusowego – remont zostanie wykonany w przyszłym roku. 

Pani Sołtys Urszula Peron z miejscowości Późna zgłosiła wniosek o usunięcie worków  

z piaskiem, które słuŜyły do podwyŜszenia wału w okresie powodzi. Sprawa została juŜ 

załatwiona w dniu 11 lipca 2012r.. 

To wszystkie odpowiedzi na zgłoszone na poprzedniej Sesji interpelacje i wnioski. 

Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrał Radny Daniel Zołoteńko, który zawnioskował o bardziej przejrzysty 

harmonogram prac brygady remontowej i realizację zadań zgodnie, ze składanymi 

deklaracjami wykonania prac w ustalonych z Sołtysami terminach. 

Radny Stanisław Fudyma w imieniu mieszkańców wsi Gubinek zwrócił się z prośbą  

o przyśpieszenie budowy planowanego chodnika.  

Odpowiedzi na podjęte przez Radnych sprawy Wójt Gminy stwierdził, Ŝe faktycznie  

w realizacji podjętych zadań remontowych występują znaczące opóźnienia. Jest to 

spowodowane złym stanem technicznym remontowanych obiektów, co powoduje 

konieczność naprawy wielu usterek. Odnosząc się do sprawa budowy chodnika  

w miejscowości Gubinek, to w pierwszym rzędzie naleŜy na dzisiejszej Sesji w zmianach 

budŜetu przeznaczyć na ten cel odpowiednie środki finansowe. Dopiero wtedy będzie moŜna 

zrealizować to zadanie. 

Radny Ryszard Eret poruszył sprawę problemów z dostawą wody do niektórych posesji  

w miejscowości Jaromirowice, powodem jest spadek ciśnienia w sieci wodociągowej 

obsługiwanej przez PUM Gubin. W dalszej części swojej wypowiedzi nawiązał do problemu 

remontu dróg gminnych.   

 

Do punktu4: 
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Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

1. Spotkania z mediami Gazeta Lubuska, Radio Zachód, Gazeta Tygodniowa, TV Gubin 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy 

3. Spotkanie w Brzozowie z Zarządem Dróg Powiatowych 

4. Zebranie w m. Wielotów, Nowa Wioska 

5. Narada sołtysów 

6. Podpisanie umowy (dot. Dnia Chłopa w Gębicach) w Urzędzie Marszałkowskim 

w Zielonej Górze 

7. Wyjazd do Zielonej Góry – spotkanie Zespołu ds. Wspierania Projektu Budowy 

Elektrowni 

8. Spotkanie z Pro Guben 

9. Wyjazd do Gorzowa Wlkp.  – dot. SIO 

10. Podsumowanie projektu Idealna Gospodyni w Stargardzie Gub. 

11. Komisja Planu i BudŜetu; Oświaty; Rolnictwa 

12. Spotkanie w nadleśnictwie Gubin w sprawie dróg leśnych 

13. Walne zebranie członków KGGR 

14. Zakończenie roku szkolnego w BieŜycach 

15. Sesja Absolutoryjna 

16. Wyjazd do Gorzowa Wlkp. – podpisanie umowy „Cyfrowa szkoła” 

17. Spotkanie z p. Zdónek 

18. Spotkanie z dyrektorami szkół 

19. Spotkania z mieszkańcami w sprawie przydomowych oczyszczalni ścieków 

20. Wyjazd do Brukseli 

21. Zawody StraŜackie w Drzeńsku Wielkim 

22. Zebranie LGD GŁ 

23. Spotkanie z p. Anetą Gwiazdowska w sprawie Strategii 

24. Zakończenie projektu partnerskiego – Późna 

25. Spotkanie w Urzędzie Miasta w sprawie Refundacji kosztów OSP 
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26. Walne zgromadzenie w Krośnie Odrz. 

27. DoŜynki wiejskie w Węglinach 

28. DoŜynki Gminne w Grabicach 

29. Wyjazd do Zielonej Góry – spotkanie z p. Markiem śeromskim 

30. Zakończenie projektu w Starosiedlu 

31. Wyjazd do krosna Odrz. – Zgromadzenie Międzygminnego Związku Gospodarowania 

Odpadami Komunalnymi 

32. Wizyta i wystąpienie w Parlamencie Europejskim w Brukseli. 

Do punktu 5: 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty Kultury i SłuŜby Zdrowia Krzysztofa 

Irisika z przygotowania szkół Gminy Gubin do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2012/2013. 

Sprawozdanie z przygotowania szkół  Gminy Gubin do rozpoczęcia roku szkolnego 

2012/2013 przedstawił Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i SłuŜby Zdrowia Krzysztof 

Irisik.  

Do punktu 6: 

Przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii za pierwsze półrocze 2012r. zaprezentowała pani Jadwiga 

Kobierecka - sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7: 

Przedstawienie sprawozdania z działalności SP ZOZ w Stargardzie Gubińskim za 

pierwsze półrocze 2012r. przedstawiła pani Alina Marciniak - sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze 

oraz ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w kaŜdym z okręgów 

wyborczych. Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Wójt Zbigniew Barski. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał tekst projektu uchwały, po 

odczytaniu poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem uchwały 15 
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Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Do punktu 9: 

W sprawie podziału Gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych - Uzasadnienie projektu uchwały 

przedstawił Wójt Zbigniew Barski. Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem uchwały 15 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Do punktu 10: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu oczyszczania 

ścieków komunalnych na terenie Gminy Gubin - Uzasadnienie projektu uchwały 

przedstawił Wójt Zbigniew Barski. Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem uchwały 15 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

 

 

 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Gubin – Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło  odczytał projekt uchwały  
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i poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie wypracowanych stanowisk 

dotyczących tego zagadnienia. 

a) Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i SłuŜby Zdrowia Krzysztof Irisik – 

stanowisko Komisji za przyjęciem uchwały, 

b) Komisja Planu, BudŜetu, Prawa i Porządku Publicznego Szymon Naglik – stanowisko 

Komisji za przyjęciem uchwały, 

c) Komisja Rolnictwa Remigiusz Darmach – stanowisko Komisji za przyjęciem 

uchwały, 

 Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał ponownie projekt uchwały  

i poddał pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem uchwały 13 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 2 

 

Uchwała została przyjęta 13 głosami ZA 

 

Do punktu 12: 

Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w BudŜecie 

Gminy na 2012r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk uzasadniła projekt uchwały, Przewodniczący Rady Zbigniew 

Zygadło poddał projekt pod głosowanie. 

Głosy za przyjęciem uchwały 15 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Do punktu 13: 

Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie zwolnienia ze zbycia w drodze 

przetargu nieograniczonego nieruchomości zabudowanej połoŜonej w obrębie 

miejscowości Grabice Gmina Gubin na działce nr 52/6 o powierzchni 0,0395 ha oraz  

w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy na rzecz Stowarzyszenia Gminne 

Centrum Trzeźwości Gminy Gubin w Grabicach. Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew 
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Zygadło odczytał projekt uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa  

Remigiusza Darmacha o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. Przewodniczący 

Komisji odniósł się do ustalonego 90% poziomu bonifikaty i kosztów związanych ze zbyciem 

nieruchomości. Podkreślił, Ŝe koszty związane ze zbyciem nieruchomości powinny obciąŜać 

kupującego i wniósł o wniesienie poprawki do uchwały przez dodanie zapisu w paragrafie 2, 

który otrzymuje brzmienie: „wyraŜa się zgodę na udzielenie bonifikaty na rzecz 

Stowarzyszenia Gminne Centrum trzeźwości Gminy Gubin w Grabicach w wysokości 90% 

od ceny sprzedaŜy nieruchomości o której mowa w paragrafie 1 ustalonej w kwocie nie 

niŜszej niŜ jej wartość oraz koszty związane ze zbyciem nieruchomości”. Po odczytaniu 

poprawki Przewodniczący Rady Gminy poddał ją pod głosowanie:  

Głosy za przyjęciem  15 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały z przegłosowaną 

poprawką i poddał go pod głosowanie: 

Głosy za przyjęciem uchwały 15 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Do punktu 14: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXIV Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół przyjąć bez zbędnego 

odczytywania. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie 

Głosy za przyjęciem  15 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 

Do punktu 15: 

Sprawy róŜne wolne wnioski: 
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Głos zabrała Pani Sołtys ElŜbieta Patek wnioskując o zwiększenie wypłacanych Sołtysom diet 

w uzasadnieniu stwierdziła, Ŝe praca Sołtysa jest trudna, wymaga wiele pracy, jest wiele 

zadań do zrealizowania  w związku z tym dieta powinna być podniesiona. 

Przewodniczący Komisji Planu i BudŜetu Szymon Naglik zaproponował Sołtysom spotkanie  

i dyskusję w tym temacie. 

Radny Stefan Turowski zabrał głos i poparł wniosek Pani Sołtys uznając go za całkowicie 

uzasadniony. 

Sołtys ze Wsi Polanowice Pan Sarnecki zabrał głos w sprawie usuwania drzew przy drodze 

wojewódzkiej oraz w sprawie ogłoszeń o zbywaniu ziemi przez ANR. 

Pani Skarbnik zabrała głos w sprawie wykonania BudŜetu Gminy za pierwsze półrocze 2012r. 

i rozdała Radnym przygotowane materiały. 

Radny Daniel Zołoteńko zaprosił Radnych oraz wszystkich zgromadzonych na obchody  

65-lecia istnienia OSP w Markosicach, które odbędą się w dniu 9 września 2012r..  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło ogłosił 10 minutową przerwę  

w obradach wyznaczając godzinę wznowienie obrad  na 12.35. Przypomniał wszystkim, 

Ŝe Sesja jeszcze nie została zakończona. 

Po przerwie przedstawiciele firmy BWA zaprezentowali zgromadzonym przydomowe 

biologiczne oczyszczalnie ścieków, których są producentami. 

 

Do punktu 16: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył posiedzenie Sesji Rady Gminy                

o godzinie 13.30. 

 

 

   

 


